
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 8. januar 2024 kl. 16.00 

 

 

1. Godkendelse af seneste referat 

2. Økonomi – gennemgang af årsregnskab 

3. Generalforsamling 

4. Personale 

5. Boksstatus 

6. Advokatsalær – ophavsret 

7. Diverse 

 

 
Tilstede var Susanne Vennike, Lenette Lundqvist, Signe Johansen, Annika Dirksen og Charlotte 

Hannibal. 

 

Pkt 1. Referat godkende 

 

Pkt 2. Årsregnskabet for 2023 gennemgåes. Pga af det uventede tilskud fra Guldborgsund 

Kommune ser regnskabet særlig fint ud, når vi også tager i betragtning at vi har skulle købe noget af 

wrappen på forskud, at der er indkøbt flis til udendørsbanerne, at der er indkøbt trillebører og 

afholdt sommerfest. 

Bestyrelsen underskriver regnskabet, og vi afventer dato for gennemgang med revisorerne. 

 

Pkt 3. Generalforsamlingen er onsdag den 21. februar kl. 19.00 – vi mødes 1 time før og gør klar. 

Susanne sørger for mad fra Panino, Skulderklapspokalen gives til…….., Vandrefadet ved vi gives til 

……… Hannibal bestiller rosetter, mens Lenette og Hannibal skriver sammen om gaver og hvem der 

køber til hvem. Der bestilles 2 x buketter til skulderklapspokal og vandrefad. 

Vi taler om bestyrelses sammensætning efterfølgende, og håber at nogen kunne have lyst til at 

være med da klubbens overlevelse jo afhænger af om der er en bestyrelse eller ej. 

 

Pkt 4. Dea er blevet ansat, og ansættelsen træder i kraft med det samme. Hun er som Annika 

flexjobber, hvilket gør at der er hensyn at tage til dem begge. Det er dog netop pga af statussen 

som flexjobber at det kan lade sig gøre at have begge ansat. 

Der tales om arbejdsopgaver og fordeling. Annika og Dea finder løsninger.  

 

Pkt 5. Mille og Ditte har opsagt boks og fraflytter 31. januar. Hannibal har haft rundvisning i lørdags, 

har en igen i morgen og der har været 2 yderligere henvendelser. 

 



 
 

 

Pkt 6. Vi har fået en henvendelse fra en advokat J.Jura, som har påberåbt sig at vi har brugt en af 

hans klienters billede da vi annoncerede for seneste rid for dommer hvor dagens ret var kylling i 

karry. Det er netop dette billede som viser en tallerken med ris, kylling i karry og lidt persille,  som 

de er faldet over på facebook og som de nu beder os fjerne og indbetale sagsomkostninger på i alt 

1530 kr. Signe får regningen til indbetaling. 

Hannibal har tjekket op på advokaten og det er en hel reel side, så der er intet spam i noget af det. 

Lektien må være – ikke at bruge nogen billeder fra nettet eller andre sider med mindre vi har fået 

lov! 

 

Pkt 7. Da Mille fraflytter udtræder hun af weekendordningen. Annika arbejder på løsning ☺ 

 

Der skal indkaldes til nyt staldmøde, men vi afventer lige om Annika kan finde en løsning på 

weekendordningen, da den jo ellers vil være en del af mødets punkter. 

 

Husk at meddele at pga af vejret udsættes datoen for foldklargøring til midten af februar. 

 

 

Tak for godt møde, 

Referant Hannibal 

 

 
 

 

 

 
 
 
 


